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Protokół nr 02119
z Posiedz enia Zarządu Osiedla rol-,esiskoo' w Czechowicach_Dziedzicach

w dniu 30 kwietnia 2019 roku

miejsce zebrania: szkoła podstawowanr 4 w czechowicach-Dziedzicach,ul. studencka 2
godzina rozpoczęcia zebrania: 1 8.00
P rowadzącY zebranie : Miro sław Wątroba - Przewodn iczący Zarządu O siedla,,Lesisko''

członkowiezarządu osiedla o,Lesi§ko" biorący udział w zebraniu:
- Mirosław Wątroba - Przewodniczący Zarząduosiedla ,,Lesisko",- Magdalena Kubik,
- Jacek Falkowski,
- Wiesław Swakoń,
- Izabela Wowra (lista obecnych w załączeniu)

Przebieg posiedzenia:
1. Powitanie członków ZarząduOsiedla,,Lesisko" przezPrzewodniczącego Zaruąduosied

,,LesiSko".
2. Stwierdzenie prawomocności zebrania - uczestniczy w nim co najmniej połowa

statutowego składu Znządu.
3, Wnioski i interwencje członków ZarząduOsiędla,,Lesisko'':

a) pani M. kubik poinformowała obecnych, że nowe urządzenia do Parku Miejskiego
zostńy już zakupione,

b) pani M. Kubik ptzekazńa informację,
Prusa i Niepodległości, co w pierwszej
ruchu na tym skrzyżowaniu,

c) Pan W. Swakoń zwrocił uwagę, że mieszkańcy oczekują przede wszystkim jak
najszYbszej modernizacji skrzyżowania ulic Prusa i Barlickiego, & następnie ulicy
Prusa,

d) Pan M. Wątroba poinformował obecnych, że zwrocił się do niego mieszkaniec Osiedla
z ProŚbą o przystąpienie do modernizacji skrzyżowania ulic Traugutta, Słowackiego i
Studenckiej celem poprawy bezpieczeństwa w szczególności dzieci korzystającyĆt ,
PrzejŚÓ dla pieszych w rejonie tego skrzyżowania; z pracownikami Urzędu tvliejstiego
w Czechowicach-Dziedzicach ustalono, że część gruntów oĘętych przedmiotowym
skrzYżowaniem należy do tzw. mienia pozydowskiego, có z pewnością utrudni
jakiekolwiek plany inwestycyjne czy remontowe w zvviązku z nieureguio.*y-
stanem prawnym gruntów,

e) Pani M, Kubik zaproponowńa, by na przejściu dla pieszych na skzyżowaniu ulic
Traugutta, Słowackie go i Studenckiej zamontowaó odblaski,

0 pan w. swakoń zwrocił uwagę na pogarszający się stan chodników i dróg
wewnętrznych na osiedlu przy ul. Barabasza,

g) Pan J. Falkowski zlwocił uwagę na fatalne parkowanię przy przedszkolach na terenię
Osiedla, które utrudnia poruszanie się pieszych, w związku Ż 
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patrole Strazy Miejskiej w tych rejonach zwłaszczaw godzinach porann}ch,
h) Pan M. Wątroba poinformował obecnych, że zvvrócił się do Strłity Miejskiej z prośbą

o Podjęcie działń obligujących zarządcę terenów kolejowych do uprząinięcia
zaląający ch tam śmieci,

D Pan W. Swakoń ponowił wniosek o utworzenie przejścia dla pieszych w ciągu ul.
Zeromskiego przy sŁłzyżowaniu z ulicą Chrobregoiprżejście to, wbrew oflirrio*
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że planowany jest remont skzyżowania ulic
kolejności przyczyni się do uporządkowania
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Pracownikow Urzędu Miejskiego, nie spowoduje ograniczenia ilości miejsc
parkingowych w tym rejonie,

j) Pan M. Wątroba wnioskuje o remont tablicy na budynku Szkoły podstawowej nr 4
informuj ąc ej, że ma w niej siedzibę Zarząd, Osiedla.

4. zamknięcie zebrania- podziękowanie zaprzybycie i udział w zebraniu.

Czechowic e-Dziedzicę, 30 ,04 .2019 r.

Osigdle -lsbŁo"
4{ó%

Jq,Ńirosiaw Wfitroba
",< ", :" " " " " " ", /" " " " ",
(podpis prowadzącógo zebranie) (podpis sekretarza - protokolanta)
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